
V Libochovanech dne 7. února 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

Lednové dny odešly v pohodové předjarní náladě, protože celé to sněhobílé nadělení vydrželo jenom 

čtyři dny, přičemž ten poslední byl už opravdu hodně mokrý. Možná únor ještě překvapí a nadělí 

dětem radost a dospělým starost s údržbou a mechanizací. Ale určitě se zima ještě nevzdá. 

Co nového v obecních záležitostech.nejdůležitější je určitě změna ve vedení Mateřské školy, kdy paní 

Romana Holcová rezignovala na funkci ředitelky zařízení a odešla do jiného předškolního zařízení coby 

řadová učitelka a k nám nastoupila nová pracovní síla, paní ředitelka, zatím touto funkcí pověřená, 

paní Jana Mazáčková. Protože přichází z jiné školky a z ředitelského místa,doufám, že zkušenosti 

ředitelování přinese k nám a konečně budou veškeré náležitosti této funkce v našem zařízení uvedeny 

do náležitého pořádku. V loňském roce hospodaření školky bylo přebytkové, zastupitelstvo rozhodlo o 

využití tohoto přebytku ve prospěch dovybavení výpočetní technikou, která tam zcela chybí a pořízení 

chybějícího nábytku v herně a ředitelně. S tím se jistě zaměstnanci školky vyrovnají. 

Také naše ubytovna dostane konečně vybavení, o zařízení nábytkem se postará výrobou Martin Pejšek 

se svou firmou Dřevovkus. Jeho webové stránky můžete navštívit a podívat se na referenční nabídku 

výroby nábytku pro domácnosti i veřejný sektor. Po dokončení všech náležitostí se zařízením a 

uvedením do provozu, připravíme den otevřených dveří pro všechny obyvatele, aby viděli, kam 

případně mohou složit nejen svoje tělo v případě nepřízně osudu s vlastním ubytováním nebo také, 

v případě, že návštěva rodiny je četnější, než lůžka ve vlastní domácnosti. 

Chystám podání žádosti dotaci z Programu obnovy venkova. Ta by nám měla pomoci v úhradě 

nákladů na obnovu chodníku kolem budovy Mateřské školy, betonový chodník je vymletý třicetiletým 

užíváním, hrozí pád dětí při užívání zahrady. Ani cesta do knihovny není bezpečná. Dále chceme 

v letošním roce upravit komunikaci kolem staré Sokolovny, po uložení kabelů NN k novým domům u 

hřiště také komunikaci kolem domů Vajglových a Sitových, uličkou  směrem ke hřišti. Konečnou úpravu 

čeká již rozpracovaná komunikace u nové výstavby nad školkou. 

Začala soutěž o „Zlatý erb“, můžete hlasovat na našich stránkách o tom, jak se Vám náplň našich 

stránek líbí. Možná máte něco k doplnění, nenechávejte si to pro sebe a napište nám. Třeba máte 

doma pěkné fotografie nebo záběr kamery, to všechno se může na stránkách objevit. 

V pondělí 5.února jsem předala předsedování sdružení obcí v mikroregionu Porta Bohemica. Protože 

moje volební období skončilo, navrhla jsem na předsednickou stolici starostku z Velkých Žernosek. Byla 

zvolena, já si po 7 letech oddechnu a s radostí předám pokračování spolehlivému členovi ze sousední 

obce. Čekají nás doufejme příjemné roky hojnosti finančních dotací!!?? Všichni to slibují. Nebo se 

mýlím? Už kvůli těm našim plánům bych se mýlit nechtěla. Mějte se fajn.  

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


